
PROTOKÓŁ NR 38/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Dąbrówka, które odbyło się w dniu 22 września 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1100 do godz. 1350

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,

2. Kuśkowska Helena - członek komisji,

3. Kłębek Krzysztof - członek komisji,

4. Rasiński Tomasz - członek komisji,

5. Bielecki Kamil - członek komisji,

6. Piotr Bereda - członek komisji,

7. Grzegorz Wójcik - członek komisji.

oraz:

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Agnieszka Londzin - Sekretarz Gminy Dąbrówka,

• Andrzej Siarna - Pełnomocnik ,

• Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 

i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia,

2. Kontrola w zakresie zasad sanitarnych zgodnie z wytycznymi MEN, GIS oraz 

procedurami bezpieczeństwa w okresie pandemii COVID - 19 w Szkołach 

Podstawowych i Przedszkolach na terenie Gminy Dąbrówka,

3. Zapoznanie z specyfikacją przetargu dotyczącego Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce,

4. Sprawy bieżące,

5. Zakończenie posiedzenia.



Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Kontrola w zakresie zasad sanitarnych zgodnie z wytycznymi MEN, GIS oraz 

procedurami bezpieczeństwa w okresie pandemii COVID - 19 w Szkołach

Podstawowych i Przedszkolach na terenie Gminy Dąbrówka.

Na posiedzeniu Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Dąbrówka obecni byli dyrektorzy Szkół Podstawowych i Przedszkoli oraz pani Kierownik 

Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce.

- ze Szkoły Podstawowej im. Cypriana Norwida w Dąbrówce,

- ze Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce,

- ze Szkoły Podstawowej im. Wandy Chotomskiej w Józefowie,

- ze Szkoły Podstawowej w Wszeborach,

- z Przedszkola Samorządowego „ Pod Wesołym Ekoludkiem” w Dręszewie,

- z Niepublicznego Przedszkola „ Bajkowy Świat” w Chajętach,

- z Niepublicznego Przedszkola „Wyspa Malucha”,

- Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce.

Dyrektorzy szkół i przedszkoli zreferowali procedury po wdrożeniu zasad sanitarnych 

zgodnie z wytycznymi MEN, GIS oraz procedurami bezpieczeństwa w okresie pandemii 

COVID - 19 jakie zostały wprowadzone od 1 września 2020 r. w placówkach oświatowych. 

Każda ze szkół oraz przedszkoli zastosowała różne rozwiązania dopasowując do uczniów 

oraz sal lekcyjnych w danej szkole zachowując wszelkie zalecenia.

Dyrektorzy podkreślili, że dzieci bardzo szybko dostosowali się do zaleceń nauczycieli i nie 

zgłaszają żadnych uwag, poinformowali również o niezgłaszaniu uwag również przez 

rodziców.

Wszystkie placówki szkolne i przedszkolne zgłosiły jednak uwagę o szybkie zużycie 

ręczników papierowych.

Przedstawiciele placówek oświatowych podziękowali strażakom za dezynfekcję oraz 

organowi współpracującemu za wsparcie które do tej pory otrzymali.

Pani Kierownik Gminnego Centrum Kultury poinformowała, że od października zostają 

wprowadzone zajęcia indywidualne oraz zajęcia grupowe.

Gminna Biblioteka Publiczna otwarta jest cały czas natomiast z czytelni w dalszym ciągu nie 

można korzystać.

Po długiej dyskusji podjęto decyzję o udostępnianiu sal gimnastycznych na zajęcia 

pozalekcyjne tylko dla dzieci szkolnych, natomiast dla młodzieży pozaszkolnej zajęcia zostają 

dalej wstrzymane.



Ad. 3 Zapoznanie z specyfikacją przetargu dotyczącego Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce.

W drugiej części posiedzenia pani Lidia Sikorska - Księżnik omówiła ankietę satysfakcji pacjenta 

dotyczącą Państwowej Służby Zdrowia w miejscowości Dąbrówka i Kuligów.

Komisja wnioskuje o podłączenie podlicznika wody oraz oddzielnego licznika prądu.

Po długiej dyskusji na temat wynajmu lokalu i przygotowania oferty przetargowej komisja 

wnioskuje o jak najszybsze ogłoszenie przetargu.

Głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o przygotowanie przetargu dotyczącego wynajmu 
lokalu z przeznaczeniem na świadczenia medyczne Służby Zdrowia w Dąbrówce.

6 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
przy obecności 6 radnych.

Ad. 4 Sprawy bieżące.

Przewodniczący pan Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie dotyczące wycinki drzew przy 

kościele w Dąbrówce.

Z-ca wójta pani Dorota Wróbel udzieliła informacji potwierdzając, iż Proboszcz Parafii 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce otrzymał pozwolenie na usunięcie drzew wokół 

kościoła.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji - Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak chętnych do 

dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, zakończył 

posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

1. Marcinkiewicz Andrzej

2. Kuśkowska Helena

3. Kłębek Krzysztof"

4. Rasiński Tomasz

6. Piotr Bereda

5. Bielecki Kamil


